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Transportudvalget har i brev af 27. maj 2014 stillet mig følgende spørgsmål 

(TRU alm. del), som jeg hermed skal besvare. Spørgsmålet er stillet efter ønske 

fra Kristian Pihl Lorentzen (V). 

Spørgsmål nr. 771: 

Ministeren bedes nærmere redegøre for DSB’s regnskab for 1. kvartal 2014, 
hvor det fremgår, at ”indkøbet af flere hundrede elektriske togsæt er godt i 
gang” (side 2), og den kommende kontrakt med staten også skal indeholde 
”omkostningerne forbundet med at forberede indkøbet af nyt materiel herun-

der eventuelt hurtigere udfasning af eksisterende materiel” (side 2), og hvordan 
disse udmeldinger harmonerer med, at ministeren gentagne gange, senest ved 

besvarelsen af S 1472-1474, har udmeldt, at der endnu ikke foreligger en mate-

rielstrategi for jernbanens fremtid. 

Svar: 

Det har ikke inden for svarfristen været muligt at indhente de fornødne oplys-

ninger til besvarelse af spørgsmålet.  

Spørgsmålet forventes endeligt besvaret medio august. 

Med venlig hilsen 

Magnus Heunicke 
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